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1  «Υπ' ατμόν» οι οικογενειακοί γιατροί του ΕΟΠΥΥ
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
06-12-2019

Επιφάνεια: 274.76 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Υπ’ ατμόν» 
οι οικογενειακοί 
γιατροί του ΕΟΓΤΥΥ
Το ενδεχόμενο διακοπής της πα
ροχής υπηρεσιών προς ασφα
λισμένους του ΕΟΠΥΥ εξετά
ζουν σοβαρά οι συμβεβλημένοι 
οικογενειακοί γιατροί. Αιτία εί
ναι το «πάγωμα» των πληρωμών 
τους τούς τελευταίους μήνες, ως 
αποτέλεσμα της αποτυχημένης 
εφαρμογής του θεσμού του οι
κογενειακού γιατρού.

Οπως αναφέρεται σε επι
στολή που απέστειλε η Ενωση 
Ιατρών ΕΟΠΥΥ στον υπουργό 
Υγείας Βασίλη Κικίλια, οι συμ
βεβλημένοι με τον ΕΟΠΥΥ οι
κογενειακοί γιατροί δεν έχουν 
εκδώσει από τον Αύγουστο του 
2019 τιμολόγια παροχής υπηρε
σιών «κατόπιν έγγραφης ενημέ
ρωσης / εντολής της διοίκησης 
του ΕΟΠΥΥ». Ως αποτέλεσμα, 
οι συμβεβλημένοι οικογενεια
κοί γιατροί συνεχίζουν να εργά
ζονται χωρίς να αμείβονται και 
χωρίς να γνωρίζουν το χρονο
διάγραμμα πληρωμών.

Η εμπλοκή δήμιουργήθηκε 
λόγω της λήξης της «χαριστι
κής» πρώτης περιόδου που είχε 
θεσπίσει το υπουργείο Υγείας, 
κατά την οποία οι ιδιώτες οικο
γενειακοί γιατροί λάμβαναν από 
τον ΕΟΠΥΥ πάγια αντιμισθία, 
αλλά και της αποτυχίας του συ
στήματος πρωτοβάθμιας φροντί
δας υγείας που είχε προωθήσει η 
προηγούμενη ηγεσία του υπουρ
γείου και η οποία δεν έπεισε τους 
πολίτες να εγγραφούν σε οικο
γενειακούς γιατρούς. Ειδικότε
ρα, η σύμβαση που έχουν υπο
γράψει οι γιατροί με τον ΕΟΠΥΥ 
προβλέπει ότι ο κάθε οικογενει
ακός γιατρός θα πληρώνεται βά
σει του αριθμού των εγγεγραμμέ
νων σε αυτόν πολιτών. Ωστόσο, 
με δεδομένο ότι θα χρειαζόταν 
χρόνος για να εγγραφούν αρκε
τοί πολίτες σε οικογενειακό για

τρό, είχε καθοριστεί μια περίοδος 
κατά την οποία οι περίπου 700 
ιδιώτες συμβεβλημένοι γιατροί 
λάμβαναν από τον ΕΟΠΥΥ πά
για αντιμισθία ύψους 1.800 ευ
ρώ. Σήμερα, η πλειονότητα των 
ιδιωτών οικογενειακών γιατρών 
έχουν από 500 έως 700 εγγεγραμ
μένους πολίτες ως πληθυσμό ευ
θύνης τους, έναντι 2.250 στους 
οποίους στόχευε το σύστημα.

Προσανατολίζονται 
σε επίσχεση παροχής 
υπηρεσιών προς 
τους ασφαλισμένους 
εξαιτίας
του «παγώματος» 
των πληρωμών τους.

Η «χαριστική» αυτή περίοδος 
έληξε στα τέλη Αυγούστου για 
μια μερίδα γιατρών και στα τέλη 
Οκτωβρίου για τους υπολοίπους 
και αναμένεται να ξεκαθαριστεί 
τι ακριβώς θα ισχύσει από εδώ 
και πέρα σχετικά με τις αποδο
χές τους.

«Οι συμβεβλημένοι ιδιώτες 
ιατροί παρέχουν, εκτός από τις 
υπηρεσίες και τις εγκαταστάσεις, 
και τον πανάκριβο εξοπλισμό 
του ιατρείου τους στους ασφα
λισμένους του ΕΟΠΥΥ και είναι 
αναγκαίο να πληρώνονται με συ
νέπεια», σημειώνει στην επιστο
λή της η Ενωση Ιατρών ΕΟΠΥΥ 
και προειδοποιεί: «Σε περίπτωση 
περαιτέρω καθυστέρησης, θα 
επανέλθουμε με τα απαραίτητα 
νομικά μέτρα, με σοβαρό το ενδε
χόμενο της επίσχεσης παροχής 
υπηρεσιών προς τους ασφαλι
σμένους του οργανισμού».

ΠΕΝΝΥ ΜΠ0ΥΛ0ΥΤΖΑ
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1  Πειραματόζωα
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 20 Ημερομηνία

έκδοσης:
06-12-2019

Επιφάνεια: 260.01 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΘΑΝΑΣΗΣ
ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ

Τι έριξε 
τις κεραίες 
της Καλαμάτας.

Δ
εν είμαι ειδικός, αλλά...». Αυτή 
η στερεοτυπική εισαγωγή -κρε
μασμένη σε τόσους βρόχους ίου 
παγκόσμιου ιστού- συνήθως προηγείται 

ίων ψηφιακών προκηρύξεων που, όντως, 
δεν έχουν απλώς τη σιγουριά ίου ειδικού' 
έχουν την οργισμένη βεβαιότητα του ιε
ραποστόλου.

Ολοι οι πρωταγωνιστές της αντιπαράθε
σης για τις κεραίες πέμπτης γενιάς στην 
Καλαμάτα έκαναν χρήση αυτού του παθη- 
χικο-επιθετικού κλισέ: Δεν είμαι ειδικός, 
αλλά οι κεραίες προκαλούν σφύριγμα στο 
αυτιά. Δεν είμαι ειδικός, αλλά η ακτινοβο
λία εκφυλίζει το ανδρικό σπέρμα. Δεν είμαι 
ειδικός, αλλά θέλουν να πλήξουν ιη γονι
μότητα των Μεσσήνιων για να τους απο- 
μεσσηνιοποιήσουν με ισλαμικές επιμειξίες.

Για την τεχνοφοβική στάση, που τελικώς 
υιοθέτησε το δημοτικό συμβούλιο της μεσ- 
σηνιακής πρωτεύουσας, ενοχοποιήθηκε 
πάλι η ντόπια κουλτούρα - η τόσο ευάλωτη 
στις ψεκασμένες, και τις ακτινοβολημένες, 
θεωρίες συνωμοσίας. Πρόκειται για παρα
πλανητικό αυτοματισμό, που παρουσιάζει 
σαν ελληνική ιδιαιτερότητα ένα σύμπτωμα 
της διαδικχυακής παγκοσμιοποίησης.

Μάσκες
Του Μιχαλη Τςιντςινη

Πειραματόζωα
Στην πραγματικότητα, το κίνημα των ακτι
νοβολημένων ιης Καλαμάτας είναι ένα ακόμη 
παράδειγμα του πόσο εύκολα μπορεί κάποιος 
να φυτέψει μια προπαγανδιστική κατασκευή, 
ή μια σκέτη δεισιδαιμονία, μεταμφιεσμένη σε 
πληροφορία· και να χην αφήσει μειά να εξα
πλωθεί σαν ιός σε ανεμβολίαστο κοπάδι.

Εδώ φαίνεται να είναι ενεργό κι ένα ακό
μη παράδοξο χωρίς σύνορα: Η τεχνολογία 
γίνεται ιδανικός αγωγός όχι μόνο της τεχνο
φοβίας, αλλά όλων ίων φανατισμών. Ο μη
χανισμός είναι πια πολύ οικείος: διασπορά. 
Πόλωση. Σχετικοποίηση.

Σχετικοποίηση της πραγματικότητας συ- 
ντελείται ότον ακόμη και εκείνη η πλευρά 
που δεν έχει ενδώσει στο διαδιδόμενο ψέ
μα, νιώθει την ανάγκη να εμφανιστεί απέ
ναντι του «αντικειμενική». Ας πούμε, ο δή

μαρχος Καλαμάτας, Θανάσης Βασιλόπουλος: 
Για να ακουστεί αμερόληπτος, διαβεβαίω
νε ότι θα «πάγωνε» τη λειτουργία του πει
ραματικού δικτύου μέχρι να γίνουν όλες οι 
μετρήσεις. Γιατί, βεβαίως, ο δήμαρχος δεν 
είναι ειδικός, αλλά...

Ο Βασιλόπουλος -ο οποίος στην προσπά
θεια περιορισμού του δυσφημιστικού αντί
κτυπου της απόφασης έδειξε ζήλο που δεν 
είχε επιδείξει για χην αποτροπή ιης- έχει 
σε κάιι δίκιο: Χωρίς την απλή αναλογική, 
και την ισχύ που δίνει στις μειοψηφίες, το 
δημοτικό συμβούλιο πιθανότατα θα είχε 
αποφασίσει αλλιώς. Βλέπει κανείς εδώ σε 
μικρογραφία τον τρόπο με τον οποίο το ανα
λογικό σύστημα αδυνατίζει τα φίλτρα νηφά
λιας διαβούλευσης των αντιπροσωπευτικών 
σωμάτων, καθιστώντας τα πιο ευάλωτα στη 
δημαγωγική κυκλοθυμία.

Βλέπει επίσης ότι οι λαϊκιστικές εξάρσεις, 
που είχαμε συνδέσει με την οικονομική κρί
ση, δεν οφείλονταν πάντα σε αυτήν. Οφεί
λονται σε μια κρίση πιο μύχια. Στον κλονι
σμό που εξέφραζε ο δημοτικός σύμβουλος 
Καλαμών, όταν φώναζε «δεν θέλω να είμαι 
πειραματόζωο». Καλύτερα χωρίς πειράμα
τα. Σκέτα ζώα.
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1  Πλημμύρισε το κτίριο του Κέντρου Υγείας Ζαγοράς
Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 1,11 Ημερομηνία

έκδοσης:
06-12-2019

Επιφάνεια: 402.84 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΚΑΤΟΛΙΣΘΗΣΗ ΣΤΟ ΑΝΗΛΙΟ

Πλημμύρισε το κτίριο 
του Κέντρου 
Υγείας Ζαγοράς »π
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1  Πλημμύρισε το κτίριο του Κέντρου Υγείας Ζαγοράς
Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 1,11 Ημερομηνία

έκδοσης:
06-12-2019

• ΝΕΡΟ ΜΕ ΚΟΥΒΑΔΕΣ ΜΑΖΕΥΕ ΤΟ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ - ΚΑΤΟΛΙΣΘΗΣΗ ΣΤΟ ΑΝΗΛΙΟ

Πλημμύρισε χθες το κτίριο 
του Κέντρου Υγείας Ζαγοράς
Τριτοκοσμικές εικόνες στη 
Ζαγορά και το Κέντρο Υγείας, 
που καταρρέει. Πλημμύρισε 
το κτίριο από τις βροχές και οι 
εργαζόμενοι μάζευαν τα νερά 
με τους κουβάδες. Τα ταβάνια 
στάζουν νερό και οι σοβάδες 
πέφτουν, ενώ η υγρασία έχει 
προκαλέσει μεγάλες φθορές 
στο κτίριο.

Ο
ι ζημιές στο κτίριο είναι μεγάλες 
και χρήζουν άμεσης επισκευής. 
Οι καλοκαιρινοί μήνες πέρασαν 
ανεκμετάλλευτοι, παρότι ήταν οι κα

ταλληλότεροι για οικοδομικές εργασίες, 
με τα προβλήματα να συσσωρεύονται 
και να διογκώνονται. Η παλαιότητα του 
κτιρίου και η συχνότητα των έντονων 
καιρικών φαινομένων που πλήττουν την 
περιοχή τους φθινοπωρινούς και χει
μερινούς μήνες έχουν ως αποτέλεσμα 
την περαιτέρω επιβάρυνση των ήδη βε
βαρημένων κτιριακών υποδομών. Στα 
ταμεία υπάρχουν 175.000 ευρώ για τις

αναγκαίες εργασίες, αλλά δεν μπορούν 
να απορροφηθούν.
Ο δήμαρχος Ζαγοράς - Μουρεσίου 
ανέφερε ότι έχουν εκταμιευθεί χρή
ματα για να γίνει το έργο, αλλά και τις 
δύο φορές που έγινε διαγωνισμός για 
ανάδειξη αναδόχου δεν υπήρξε ενδια
φέρον. «Έχω τα χρήματα και δεν μπο
ρώ να προχωρήσω στην επισκευή του 
κτιρίου».
Το κτίριο που στεγάζεται το Κέντρο Υγεί
ας, ανεγέρθηκε πριν περίπου 30 χρόνια 
και, όπως είναι ευνόητο, θα πρέπει να 
γίνουν εκτεταμένες παρεμβάσεις, προ- 
κειμένου να είναι λειτουργικό.
Η κατάσταση του κτιρίου σήμερα είναι 
άθλια και θα πρέπει να γίνουν παρεμβά
σεις στις πόρτες, τη στέγη, τα παράθυρα, 
τα κουφώματα.Όταν βρέχει, εισρέουν 
νερά, ενώ χάνεται και αρκετή θερμό
τητα τον χειμώνα, επειδή οι μονώσεις 
είναι ανύπαρκτες.
Σύμφωνα με τους αρμόδιους το πιο 
σωστό θα είναι να γίνουν παρεμβάσεις 
και όχι να ξεκινήσουν διαδικασίες για 
ανέγερση νέου κτιρίου.

Κατολίσθηση στο Ανήλιο
Κατολίσθηση σημειώθηκε χθες το πρωί 
στον δρόμο από Ανήλιο προς Μακρυρ-

ράχη με αποτέλεσμα τα κομμάτια χώ
ματος, αλλά και ένα μεγάλο δέντρο να 
καταλήξουν μέσα στον δρόμο. Οι οδηγοί 
που θέλησαν σήμερα να διασχίσουν τον 
δρόμο δεν μπόρεσαν, καθώς το σημείο 
ήταν αποκλεισμένο για μισή ώρα.
Στο σημείο έχουν σημειωθεί και στο 
παρελθόν κατολισθήσεις. Σημειώνεται 
πως ο Δήμος Ζαγοράς - Μουρεσίου 
έστειλε ειδικό μηχάνημα που απομά
κρυνε το δέντρο και καθάρισε τον δρό
μο, ο οποίος δόθηκε στη συνέχεια στην 
κυκλοφορία.
«Ήδη ο δρόμος καθάρισε από ένα μη
χάνημα του Δήμου με τη συνδρομή και 
της περιφέρειας που μας έδωσε ένα 
ακόμη», ανέφερε ο κ. Κουτσάφτης.
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1  Η ΜΑΡΕΒΑ ΚΟΝΤΑ ΣΤΑ ΠΑΙΔΙΑ ΠΟΥ ΝΟΣΗΛΕΥΟΝΤΑΙ
ΣΤΟ «ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ»

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 14 Ημερομηνία
έκδοσης:

06-12-2019

Επιφάνεια: 138.28 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η ΜΑΡΕΒΑ ΚΟΝΤΑ ΣΤΑ ΠΑΙΔΙΑ ΠΟΥ 
ΝΟΣΗΛΕΥΟΝΤΑΙ ΣΤΟ «ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΙΟΥ»
Χαμογελαστή, ευδιάθετη και 
εξαιρετικά προσιτή, η σύζυγος 
του πρωθυπουργού Μαρέβα 
Γκραμπόφσκι-Μητσοτάκη επι- 
σκέφτηκε χθες το επιβλητικό 
νοσοκομείο «Παπαγεωργίου» 
της Θεσσαλονίκης, όπου μοίρα
σε δώρα στους μικρούς ασθενείς 
τόσο της Παιδοχειρουργικής όσο 
και της Παιδιατρικής Κλινικής. Την 
υποδέχθηκαν η εκπρόσωπος του 
Ιδρύματος Παπαγεωργίου, Ζωή 
Ψαρρά - Παπαγεωργίου, ο πρό
εδρος του νοσοκομείου Βασίλης 
Παπάς, τα μέλη της διοίκησης και 
εργαζόμενοι. Στο κεντρικό σαλόνι

την περίμεναν μαθητές Δημοτικού 
του Κολεγίου Ανατόλια, οι οποίοι 
τραγούδησαν χριστουγεννιάτικα 
κάλαντα στα ελληνικά και αγγλικά, 
αποσπώντας το θερμό χειροκρό
τημά της και των παρευρισκομέ- 
νων. «Χρειαζόμαστε τους εθελο
ντές, αυτούς που πολλές φορές 
χωρίς να φαίνονται παράγουν 
έργο. Και εδώ, στο νοσοκομείο 
σας, έχετε πολλούς εθελοντές. 
Συγχαρητήρια!», τόνισε η σύζυγος 
του πρωθυπουργού, επιβραβεύο- 
ντας τα μέλη και τους εθελοντές 
του Συλλόγου Φίλων του νοσο
κομείου «Η Αντηρίδα». ΑΓΓ.ΑΓΓ
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1  Απλήρωτοι για 5 µήνες οι οικογενειακοί γιατροί
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 16 Ημερομηνία

έκδοσης:
06-12-2019

Επιφάνεια: 664.61 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

απλήρωτοι οικογενειακοί γιατροί είναι οι ιδιώτες γενικοί 
γιατροί, παθολόγοι και παιδίατροι που συμβλήθηκαν με 

τον ΕΟΠΥΥ στο πλαίσιο της νέας Πρωτοβάθμιας Φροντίδας 
Υγείας και ανέρχονται σε περίπου 760 πανελλαδικά.

ΝΟΜΙΚΟ ΚΕΝΟ ΑΠΟ ΑΠΟΦΑΣΗ ΕΠΙ ΣΥΡΙΖΑ ΜΠΛΟΚΑΡΕΙ ΣΥΜΒΕΒΛΗΜΕΝΟΥΣ ΤΟΥ ΕΟΠΥΥ

Απλήρωτοι για 5 μήνεε 
οι οικογενειακοί γιατροί
Π

ρος επίσχεση εργασίας οδεύουν οι οι
κογενειακοί γιατροί που είναι συμβε
βλημένοι με τον ΕΟΠΥΥ, καθώς είναι 
απλήρωτοι από τον... Αύγουστο. Η αιτία είναι 

νομικό κενό που έχει δημιουργηθεί για τον τρό
πο αποζημίωσής τους.

Πιο αναλυτικά, η προηγούμενη πολιτική ηγε
σία του υπουργείου Υγείας είχε καθορίσει πως 
οι οικογενειακοί γιατροί που θα έκαναν σύμ
βαση με τον ΕΟΠΥΥ θα αμείβονταν αρχικά με 
πάγια αντιμισθία (1.800 ευρώ) και στη συνέχεια 
θα υπέγραφαν σύμβαση με βάση τον πληθυσμό 
αναφοράς, δηλαδή τον αριθμό των ασθενών 
που έχουν εγγράφει.

Η αλλαγή από την πάγια αντιμισθία στην απο
ζημίωση με βάση τον πληθυσμό αναφοράς θα 
γινόταν, κατά την απόφαση του Παύλου Πο- 
λάκη, από τον δεύτερο χρόνο σύμβασης των 
γιατρών με τον ΕΟΠΥΥ.

Αυτό που δεν έγινε είναι μια νέα απόφαση 
που θα ορίζει τις λεπτομέρειες και τον ακριβή 
τρόπο αποζημίωσης των οικογενειακών για
τρών, με αποτέλεσμα να έχει «μπλοκάρει» η δι
αδικασία πληρωμής τους από τον ΕΟΠΥΥ, όπως 
εξηγεί η πρόεδρος της Ενωσης Ιατρών ΕΟΠΥΥ 
(ΕΝΙ ΕΟΠΥΥ) Αννα Μαστοράκου. Συγκεκριμένα, 
η διοίκηση του ΕΟΠΥΥ μπλόκαρε τη διαδικασία 
υποβολής τιμολογίων από τους γιατρούς, μέχρι 
να κάνει τον επανυπολογισμό.

Η ΕΝΙ ΕΟΠΥΥ έστειλε επιστολή προς τον 
υπουργό Υγείας, Βασίλη Κικίλια, εξηγώντας του 
το πρόβλημα που έχει προκύψει και εκφράζο
ντας την πρόθεση των γιατρών να προχωρή
σουν σε διακοπή της παροχής υπηρεσιών προς 
τους ασφαλισμένους του ΕΟΠΥΥ.

«Οι συμβεβλημένοι ιδιώτες ιατροί παρέχουν 
εκτός από τις υπηρεσίες και τις εγκαταστάσεις

□
 ΜΑΡΙΑ-ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ
mgeorganta@e-typos.com

και τον πανάκριβο εξοπλισμό του ιατρείου τους 
στους ασφαλισμένους του ΕΟΠΥΥ και είναι 
αναγκαίο να πληρώνονται με συνέπεια», ανα
φέρει η Ενωση στην επιστολή της, καλώντας 
τον υπουργό Υγείας να ξεκινήσει άμεσα η ροή 
πληρωμών με ενημέρωση της διαδικασίας προς 
τους ενδιαφερομένους.

Ούτε 800 σε όλη την Ελλάδα
Οι οικογενειακοί γιατροί που έχουν μείνει απλή
ρωτοι είναι οι ιδιώτες γενικοί γιατροί, παθολόγοι 
και παιδίατροι που συμβλήθηκαν με τον ΕΟΠΥΥ 
στο πλαίσιο της νέας Πρωτοβάθμιας Φροντίδας 
Υγείας, όπως τη σχεδίασε το δίδυμο Κρητικών 
πρώην υπουργών Υγείας: ο κ. Ανδρέας Ξανθός 
και ο κ. Παύλος Πολάκης.

Οι οικογενειακοί αυτοί γιατροί θα συνεπικου
ρούσαν το έργο των ΤΟΜΥ (Τοπικές Μονάδες 
Υγείας) και θα κάλυπταν ως οικογενειακοί για
τροί τον πληθυσμό όπου δεν υπήρχαν ΤΟΜΥ.

Η ΕΝΙ ΕΟΠΥΥ έστειλε 
επιστολή στον υπ.
Υγεία5 εξηγώντα5 του το 
πρόβλημα και εκφράζοντίΉ 
την πρόθεση των γιατρών 
να προχωρήσουν 
σε διακοπή παροχή$ 
υπηρεσιών npos 
tous ασφαλισμένοι

Ωστόσο, εκτός από τις ελάχιστες ΤΟΜΥ (127 
πανελλαδικά) και τη... λειψή στελέχωσή τους, 
ελάχιστοι είναι και όσοι γιατροί συμβλήθηκαν 
με τον ΕΟΠΥΥ, καθώς είναι μόλις 760 συμβε
βλημένοι πανελλαδικά.

Αποτέλεσμα αυτού είναι πως, εκτός από το 
ότι ουσιαστικά ο θεσμός του οικογενειακού για
τρού δεν έχει λειτουργήσει, οι ασφαλισμένοι 
του ΕΟΠΥΥ αδυνατούν να βρουν συμβεβλη
μένους με τον Οργανισμό γενικούς γιατρούς, 
παθολόγους και παιδιάτρους, καθώς λύθηκαν 
όλες οι συμβάσεις (περίπου 2.000) που υπήρχαν 
για να συμβληθούν εκ νέου ως οικογενειακοί 
γιατροί.

Συνεπώς, αυτές οι τρεις ειδικότητες είναι δυ
σεύρετες πλέον για τους ασφαλισμένους. Για 
να έχουν δωρεάν πρόσβαση σε αυτές πρέπει 
να απευθυνθούν σε νοσοκομεία ή σε δομές και 
ιατρεία πρωτοβάθμιας φροντίδας όπου και εάν 
υπάρχουν.

Σημειώνεται, επίσης, ότι ο πληθυσμός ευ
θύνης για τους οικογενειακούς γιατρούς είχε 
οριστεί από την πρώην ηγεσία της Αριστοτέλους 
στα 2.250 άτομα για τους παθολόγους και γε
νικούς γιατρούς, και στα 1.500 άτομα για τους 
παιδιάτρους.

Οι περισσότεροι, ωστόσο, γιατροί δεν έχουν 
κατορθώσει να έχουν αυτόν τον πληθυσμό, κα
θώς δεν είναι και μεγάλος ο αριθμός των εγ
γεγραμμένων σε οικογενειακό γιατρό πολιτών. 
Μεσοσταθμικά, σύμφωνα με την κ. Μαστορά
κου, κάθε γιατρός καλύπτει σήμερα πληθυσμό 
600 έως 1.000 ατόμων. Αυτό αυτόματα σημαίνει 
ότι οι απολαβές των γιατρών θα είναι πλέον στο 
μισό της πάγιας αντιμισθίας ή και παρακάτω, με 
εμφανή επίσης τον κίνδυνο πολλοί γιατροί να 
διακόψουν τη σύμβασή τους. ■
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1  ΕΟΔΥ: Τι έδειξαν οι εξετάσεις από την Αγγλία για τον
8χρονο

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 16 Ημερομηνία
έκδοσης:

06-12-2019

Επιφάνεια: 223.4 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

► ► ΕΟΔΥ

Τι έδειξαν 
οι εξετάσεις 
από την Αγγλία 
για τον δχρονο
ΜΥΣΤΗΡΙΟ παραμένει ο θάνατος 
του βχρονου από τον οποίο απο
μονώθηκε το κορυνοβακτηρίδιο της 
διφθερίτιδας την περασμένη εβδο
μάδα. Τα αποτελέσματα των εξετά
σεων του παιδιού από το Εργαστή
ριο Δημόσιας Υγείας του Ηνωμένου 
Βασιλείου (Public Health England) 
έδειξαν ότι είχε προσβληθεί από το 
τοξικογόνο στέλεχος, με έκφραση 
της τοξίνης της διφθερίτιδας. «Ο 
Εθνικός Οργανισμός Δημόσιας 
Υγείας, με αφορμή αυτό το σπο
ραδικό περιστατικό, τονίζει τη ση
μασία του εμβολιασμού σε παιδιά 
και ενήλικες για τη διφθερίτιδα,

Ο ΕΟΔΥ επισημαίνει τη σημασία του 
εμβολιασμού σε παιδιά και ενήλικες 
για τη διφθερίτιδα.

σύμφωνα με το Εθνικό Πρόγραμμα 
Εμβολιασμών, για την προστασία 
της Δημόσιας Υγείας», αναφέρει 
ο ΕΟΔΥ (Εθνικός Οργανισμός Δη
μόσιας Υγείας) στην ανακοίνωσή 
του για τα αποτελέσματα από το 
αγγλικό εργαστήριο. Οσον αφορά 
στην εμβολιαστική κάλυψη του 
θχρονου, από το υπουργείο Υγείας 
υποστηρίζουν ότι το άτυχο αγόρι 
είχε εμβολιαστεί και με τις πέντε 
δόσεις του εμβολίου κατά της δι
φθερίτιδας που πρέπει να έχουν 
γίνει στην ηλικία του σύμφωνα 
με το Εθνικό Πρόγραμμα Εμβο
λιασμών. Παραμένει, επομένως, 
ερώτημα πώς το παιδί έχασε τη 
ζωή του αφού ήταν θωρακισμένο 
για το τοξικογόνο και επικίνδυνο 
στέλεχος της διφθερίτιδας.

Σύμφωνα με ιατρικές πηγές, 
αρνητικό ρόλο μπορεί να έπαιξε η 
γενικότερη βεβαρημένη υγεία του 
παιδιού (Σύνδρομο Down), εξαιτίας 
της οποίας μπορεί να μην είχε την 
ενδεδειγμένη ανοσολογική από
κριση στο μικρόβιο. Επιπλέον, ση
μαντικό κατά τους γιατρούς είναι 
η χρονική αλληλουχία των εμβολι
ασμών, πότε δηλαδή έγινε η κάθε 
δόση και εάν η σειρά ήταν με βάση 
τις εθνικές κατευθυντήριες.
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1  Ο Κικίλιας ανακοίνωσε τις προσλήψεις που είχε
δρομολογήσει ο ΣΥΡΙΖΑ

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 21 Ημερομηνία
έκδοσης:

06-12-2019

Επιφάνεια: 554.33 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΥΣΤΕΡΑ ΑΠΟ ΠΕΝΤΕ ΜΗΝΕΣ ΚΑΘΥΣΤΕΡΗΣΗ

Ο Κικίλιας ανακοίνωσε τις προσλήψεις 
που είχε δρομολογήσει ο ΣΥΡΙΖΑ

Ανδρέας 
Ξανθός: Η 

κυβέρνηση δεν 
έχει
δρομολογήσει 
ούτε μία νέα 
πρόσληψη, ενώ 
δεν υπάρχει 
κανένα
μακροπρόθεσμο
σχέδιο
ενίσχυσης του 
δημόσιου 
συστήματος 
Υγείας

» 3Γψ*
Ρ Μ

r
*>*

ΡΕΠΟΡΤΑΖ: ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 
ΑΝΤΩΝΟΓΙΑΝΝΑΚΗΣ

«Στο υπουργείο Υγείας εργα
ζόμαστε για τη στήριξη των συναν
θρώπων μας και τη βελτίωση της 
ποιότητας ζωής τους, ειδικά των 
πιο αδύναμων και των ευπαθών ο
μάδων» δήλωσε με περίσσιο θρά
σος ο υπουργός Υγείας Β. Κικίλιας 
κατά την ανακοίνωση ολοκλήρω
σης -έστω και μετά από πέντε μή
νες αναίτιας, όπως αποδείχθηκε, 
καθυστέρησης- των διορισμών 175 
γιατρών στα Τμήματα Επειγόντων 
Περιστατικών των νοσοκομείων 
της Αττικής.

«Η ίδρυση αυτόνομων ΤΕΠ και η 
αλλαγή του τρόπου εφημέρευσης 
των νοσοκομείων είναι τα επόμενα 
βήματα που σχεδιάζουμε και οι 
διαρθρωτικές αλλαγές που απαι
τούνται, ώστε το σύστημα Υγείας να 
παρέχει αποτελεσματικότερες υπη
ρεσίες, χωρίς ώρες αναμονής και 
ταλαιπωρία για τον πολίτη» υπο
γράμμισε χαρακτηριστικά ο υπουρ
γός Υγείας. Ο Β. Κικίλιας αγνόησε ε
πιδεικτικά να αναφερθεί στις αρνη
τικές επιπτώσεις στη λειτουργία 
των δημόσιων δομών από την πε
ντάμηνη καθυστέρηση ολοκλήρω
σης των διορισμών, όπως επίσης ό
τι οι συγκεκριμένοι διορισμοί είχαν 
σχεδιαστεί από τον ΣΥΡΙΖΑ.

Ο Β. Κικίλιας, παρουσιάζοντας ως

προτεραιότητα του υπουργείου που 
προΐσταται τη στελέχωση των δο
μών Υγείας, ανακοίνωσε επίσης την 
ολοκλήρωση της κατανομής 1.300 
θέσεων λοιπού προσωπικού καθώς 
και την προκήρυξη για 50 προσλή
ψεις στο ΕΚΑΒ, παραλείποντας ξα
νά όμως να αναφέρει την «πατρό
τητα» του σχεδιασμού των συγκε
κριμένων προσλήψεων, όπως και 
ποιοι εξασφάλισαν τη ΠΥΣ (Πράξη

Υπουργικού Συμβουλίου) για να 
μπορούν να προκηρυχθούν.

Η αλήθεια για 
iis ηροσλήψειε

Για την αποκατάσταση της αλή
θειας ο τέως υπουργός Υγείας Αν
δρέας Ξανθός υπενθυμίζει ότι στο 
πεδίο της Επείγουσας Ιατρικής η 
προηγούμενη κυβέρνηση του ΣΥ- 
ΡΙΖΑ είχε δρομολογήσει, πρώτη φο-

I
ρά από ιδρύσεως του ΕΣΥ, μια ση
μαντική παρέμβαση που περιλαμ
βάνει την επίσημη αναγνώριση διε
τούς εξειδίκευσης στην Επειγοντο- 
λογία, τη θεσμοθέτηση των δύο 
πρώτων Κέντρων Εκπαίδευσης 
(Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο Η
ρακλείου και Νοσοκομείο «Αττι
κόν») και κυρίως τη στοχευμένη 
προκήρυξη περίπου 500 θέσεων 
μόνιμων ειδικευμένων γιατρών ΕΣΥ,

για να αποκτήσουν τα ΤΕΠ όλης της 
χώρας τη δυνατότητα αυτόνομης 
στελέχωσης και αναβαθμισμένης 
λειτουργίας.

Ο Ανδρέας Ξανθός, στηλιτεύο- 
ντας την επιλεκτική μνήμη του υ
πουργού Υγείας, υπενθύμισε επίσης 
ότι οι 1.350 θέσεις νοσηλευτών και 
λοιπού προσωπικού για τα νοσοκο
μεία και το ΕΚΑΒ σχεδιάστηκαν, με 
βάση τον κανόνα προσλήψεων / α
ποχωρήσεων στο Δημόσιο που ε
ξασφάλισε ο ΣΥΡΙΖΑ με ΠΥΣ (Πρά
ξη Υπουργικού Συμβουλίου), έτσι ώ
στε να μπορούν να προκηρυχθούν.

Επιπροσθέτως ο τέως υπουργός 
Υγείας τονίζει ότι «ο Β. Κικίλιας ‘πα- 
ρέλειψε’ να μας πει τι θα γίνει με τις 
904 θέσεις μόνιμων γιατρών ΕΣΥ 
διαφόρων ειδικοτήτων, για τις ο
ποίες ως γνωστόν δόθηκε έγκριση 
προκήρυξης τον Μάιο του 2019, 
στη συνέχεια ‘πάγωσαν’ λόγω των ε
κλογών και, παρά τις καθησυχαστι- 
κές διαβεβαιώσεις του υπουργείου, 
ακόμα να ‘ξεπαγώσουν’».

Η αλήθεια είναι, τονίζει ο Ανδρέ
ας Ξανθός, ότι η κυβέρνηση δεν έχει 
δρομολογήσει ούτε μία νέα πρό
σληψη γιατρού ή άλλου εργαζόμε
νου στο ΕΣΥ και κυρίως υπολείπεται 
ενός μακροπρόθεσμου σχεδίου ενί
σχυσης του δημόσιου συστήματος 
Υγείας με επιπλέον πόρους (ανθρώ
πινους και υλικούς).
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1  ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΝΩΣΕΩΝ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑΚΩΝ ΓΙΑΤΡΩΝ
ΕΛΛΑΔΑΣ: Να αποσυρθεί η απόφαση κατάργησης του
ΑΜΚΑ σε π ...

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 21 Ημερομηνία
έκδοσης:

06-12-2019

Επιφάνεια: 344.87 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΝΩΣΕΩΝ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑΚΩΝ ΓΙΑΤΡΩΝ ΕΛΛΑΔΑΣ:

Να αποσυρθεί η απόφαση κατάργησης του ΑΜΚΑ σε πρόσφυγες και μετανάστες
Την ανάκληση ιης απάνθρωπης απόφα

σης Βρούιση που καταργεί τη χορήγηση ΑΜ
ΚΑ και αποκλείει από την αναγκαία ιατρο
φαρμακευτική περίθαλψη πρόσφυγες και με
τανάστες ζητάει η Ομοσπονδία Ενώσεων Νο
σοκομειακών Γιατρών Ελλάδας.

Την πραγματικότητα που βιώνουν οι πρό
σφυγες και οι μετανάστες αναφορικά με την 
κάλυψη των υγειονομικών τους αναγκών με
τά την παρέμβαση της κυβέρνησης να μην α
ποδίδεται ΑΜΚΑ αποτυπώνει στην ανακοί
νωσή της η ΟΕΝΓΕ τονίζοντας ότι οι νοσο
κομειακοί γιατροί θα συνεχίσουν να προ
σφέρουν τις υπηρεσίες τους στους ξεριζωμέ
νους από τις πατρίδες τους από τη φτώχεια, 
τους πολέμους, την προσφυγιά και σε όλους 
όσοι έχουν ανάγκη, ανεξαρτήτως χρώματος, 
φυλής, θρησκείας.

Όπως καταγγέλλουν τα μέλη της Ομοσπον
δίας, πολλοί συνάνθρωποί μας είναι «εγκλω
βισμένοι» και από υγειονομική άποψη καθώς 
οι προϋποθέσεις για τη χορήγηση ΑΜΚΑ εί
ναι στην πράξη απαγορευτικές για την πλει- 
οψηφία των προσφύγων και των αιτούντων ά-

«Οι νοσοκομειακοί γιατροί 
θα συνεχίσουν να 

προσφέρουν τις υπηρεσίες τους 
στους ξεριζωμένους από τις 
πατρίδες τους από τπ φτώχεια, 
τους πολέμους, τπν προσφυγιά 
και σε όλους όσοι έχουν ανάγκη, 
ανεξαρτήτως χρώματος, φυλής, 
θρησκείας»

συλο, ενώ οι διαδικασίες για τη χορήγηση ΚΥ- 
ΠΑ (Κάρτας Υγειονομικής Περίθαλψης Αλλο
δαπών) είναι χρονοβόρες και δεν έχουν ακό
μα ξεκινήσει.

Ακόμα όμως και αν επιτέλους, σημειώνει η 
Ομοσπονδία, αρχίσουν οι διαδικασίες χορή
γησης της ΚΥΠΑ, δεν προβλέπει να καλύπτει 
την εξωνοσοκομειακή περίθαλψη ούτε την η
λεκτρονική συνταγογράφηση παρακλινικών ε
ξετάσεων, φαρμάκων, εμβολίων κ.ά.

Σύμφωνα με τα μέλη της Ομοσπονδίας, χα
ρακτηριστικό παράδειγμα αποτελεί η περί
πτωση του 22χρονου που διαγνώστηκε με με- 
ταστατικό καρκίνο, η οποία αντιμετωπίστηκε 
χάρη στην κινητοποίηση γιατρού που έκανε 
αυτό που του υπαγορεύει η συνείδησή του, 
αλλά και στη δημοσιότητα που πήρε το θέμα.

Σε αυτόν τον νέο εργαζόμενο το ελληνικό 
κράτος από τη μία έσπευσε να χορηγήσει 
ΑΦΜ για να μπορεί να τον φορολογεί, από 
την άλλη αρνείται να του χορηγήσει ΑΜΚΑ 
ώστε να μπορέσει να υποβληθεί στην απα
ραίτητη θεραπεία, τονίζουν οι νοσοκομεια
κοί γιατροί, υπογραμμίζοντας ότι το πρόβλη
μα παραμένει και δεν πρόκειται για μεμονω
μένα περιστατικά.

Όπως αναφέρουν, πριν από λίγες μέρες στο 
Νοσοκομείο του Ηρακλείου μια μετανάστρια, 
ογκολογική ασθενής που δεν είχε ΑΜΚΑ, δεν 
υποβλήθηκε στην προγραμματισμένη χημει
οθεραπεία, επειδή βάσει της εγκυκλίου Κο- 
ντοζαμάνη για την περίθαλψη ανασφάλιστων 
ασθενών θα έπρεπε να πληρώσει και δεν είχε 
τη δυνατότητα.

Όσοι κατατρεγμένοι από τους ιμπεριαλι
στικούς πολέμους και τη φτώχεια, ανάμεσα 
τους παιδιά, μωρομάνες, ασθενείς με σοβα
ρά, χρόνια προβλήματα υγείας, δεν θαλασσο
πνίγονται και καταφέρνουν να φτάσουν στη 
χώρα μας, κινδυνεύουν να χάσουν τη ζωή 
τους επειδή δεν έχουν ΑΜΚΑ ή ΚΥΠΑ, υπο
γραμμίζουν οι νοσοκομειακοί γιατροί τονί
ζοντας ότι η ομοσπονδία τους θα συνεχίσει 
να αναδεικνύει το ζήτημα και να υπερασπί
ζεται με κάθε τρόπο τα δικαιώματα προσφύ
γων και μεταναστών.

«Θα συνεχίσουμε να κάνουμε αυτό που υ
παγορεύει η συνείδησή μας και η ιατρική δε
οντολογία. Θα συνεχίσουμε να περιθάλπουμε 
τους ασθενείς ανεξαρτήτως χρώματος, φυ
λής, θρησκείας. Δεν πρόκειται να απαρνη- 
θούμε τον ρόλο μας. Είμαστε γιατροί. Θα συ
νεχίσουμε να προσφέρουμε τις υπηρεσίες 
μας στους ξεριζωμένους από τις πατρίδες 
τους από τη φτώχεια, τους πολέμους, την προ
σφυγιά, σε όλους όσοι έχουν ανάγκη, είτε έ
χουν ΑΜΚΑ και ΚΥΠΑ είτε όχι», αναφέρουν 
χαρακτηριστικά.
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1  ΤΡΕΙΣ ΕΠΙΚΟΥΡΙΚΟΙ ΓΙΑΤΡΟΙ ΣΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ 0
διοικητής της 5ης Υγειονομικής Περιφέρειας Θεσσαλίας
Σ ...

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

06-12-2019

Επιφάνεια: 53.92 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΡΕΙΣ ΕΠΙΚΟΥΡΙΚΟΙ 
ΓΙΑΤΡΟΙ
ΣΤΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ
0 διοικητής της 5ης Υγειονο
μικής Περιφέρειας Θεσσαλίας 
και Στερεός Ελλάδας κ. Φώ
της Σερέτης υπέγραψε χθες 
τις 16 πρώτες αποφάσεις 
πρόσληψης επικουρικών 
ιατρών για διάστημα 2 ετών, 
προκειμένου να καλυφθούν 
άμεσα οι ανάγκες σε ιατρικό 
προσωπικό οκτώ Νοσοκομεί
ων της 5ης Υ.ΠΕ.
Για το Νοσοκομείο Βόλου 
υπογράφηκε σύμβαση με 
τρεις επικουρικούς γιατρούς, 
ειδικοτήτων Καρδιολογίας, 
Οφθαλμολογίας και Ουρο
λογίας. Υπολείπονται ακόμη 
21 αποφάσεις πρόσληψης 
επικουρικών ιατρών.
Τέλος, έχουν προωθηθεί και 
αναμένεται η έγκριση από το 
υπουργείο Υγείας 26 ακόμη 
θέσεων για τα Κέντρα Υγείας 
και τα Νοσοκομεία της 5ης 
ΥΠΕ Θεσσαλίας και Στερεός 
Ελλάδας.
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1  To 2024 σε λειτουργία το Πανεπιστημιακό
Παιδιατρικό Νοσοκομείο Θεσσαλονίκης

Πηγή: ΤΥΠΟΣ ΤΗΣ
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ

Σελ.: 4 Ημερομηνία
έκδοσης:

06-12-2019

Επιφάνεια: 345.61 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

To 2024 σε λειτουργία το Πανεπιστημιακό 
Παιδιατρικό Νοσοκομείο Θεσσαλονίκης

Με την ίδια θέρμη υποδέχτηκαν οι 
κάτοικοι του Φιλύρου και τη δεύτερη 
ενημερωτική εκδήλωση για την πορεία 
υλοποίησης της κατασκευής του Πανε
πιστημιακού Παιδιατρικού Νοσοκομεί
ου Θεσσαλονίκης Ίδρυμα Σταύρος 
Νιάρχος (ΙΣΝ) που πραγματοποιήθηκε 
στην αίθουσα πολλαπλών εκδηλώσεων 
του Λυκείου Φιλύρου και συνδιοργανώ- 
θηκε από τον Δήμο Πυλαίας-Χορτιάτη 
και το ΙΣΝ.

Το Πανεπιστημιακό Παιδιατρικό Νο
σοκομείο Θεσσαλονίκης ΙΣΝ, το οποίο 
θα κατασκευαστεί και θα εξοπλιστεί 
πλήρως με τη γενναιόδωρη δωρεά του 
κοινωφελούς Ιδρύματος, εντάσσεται 
στο πλαίσιο της ευρύτερης «Πρωτοβου
λίας για την Υγεία», που εκπονεί το ΙΣΝ 
σε όλη τη χώρα. Η Πρωτοβουλία για 
την Υγεία, με συνολικό προϋπολογισμό 
που υπερβαίνει τα 400 εκατομμύρια ευ
ρώ, αφορά στην ανέγερση 3 νέων νοσο
κομείων, την προμήθεια εξειδικευμένου 
εξοπλισμού και την υποστήριξη εκπαι
δευτικών προγραμμάτων, με στόχο την 
ενίσχυση της ιατρονοσηλευτικής φρον
τίδας σε όλη τη χώρα.

Στη διάρκεια της δεύτερης ανοιχτής 
εκδήλωσης μίλησαν τα μέλη της Ομά
δας Σχεδιασμού και Διαχείρισης του 
Έργου, εκπρόσωπος της Προεδρίας της 
κυβέρνησης και του πρωθυπουργού Κυ
ριάκου Μητσοτάκη, εκπρόσωποι του

ΙΣΝ, της Εκκλησίας, της 4ης Υγειονομι
κής Περιφέρειας, καθώς επίσης και ο 
δήμαρχος Πυλαίας-Χορτιάτη, Ιγνάτιος 
Κάίτεζίδης.

«Καλωσορίζω τους καλούς φίλους 
από το Ίδρυμα Σταύρος Νιάρχος, το 
οποίο με μια σημαντική δωρεά βάζει τις 
βάσεις για την υλοποίηση ενός τεράστι
ου έργου στον χώρο της υγείας, όχι μό
νο για την περιοχή και τη Θεσσαλονίκη, 
αλλά για όλη τη Βόρεια Ελλάδα. Καλω
σορίζω και τον εκπρόσωπο της Προ
εδρίας της Κυβέρνησης που δείχνει το 
έμπρακτο ενδιαφέρον του ίδιου του 
πρωθυπουργού για το Πανεπιστημιακό 
Παιδιατρικό Νοσοκομείο ΙΣΝ. Κάθε έξι 
μήνες θα γίνεται αυτή η ενημέρωση και 
αυτό είναι δείγμα της αξιοπιστίας που 
διακρίνει τους ανθρώπους του Ιδρύμα
τος. Είναι υποχρέωση όλης της τοπικής 
κοινωνίας να στηρίξει αυτή τη μεγάλη 
εθνική προσπάθεια. Προσωπικά στρα
τεύομαι με όλες τις υπηρεσίες του δή
μου για να «τρέξουμε» το παιδιατρικό 
μας νοσοκομείο», σημείωσε στον χαιρε
τισμό του ο δήμαρχος Πυλαίας-Χορτιά
τη, ο οποίος δήλωσε αισιόδοξος ότι το 
νοσοκομείο θα ολοκληρωθεί νωρίτερα 
από τα χρονοδιαγράμματα. Όπως έγινε 
με το Κέντρο Πολιτισμού Ίδρυμα Σταύ
ρος Νιάρχος (ΚΠΙΣΝ), το χρονοδιά
γραμμα του έργου ήταν για 10 χρόνια 
και παρά το γεγονός ότι την περίοδο αυ

τή στην Ελλάδα άλλαξαν 7 κυβερνήσεις 
η κατασκευή του καθυστέρησε μόνο 6 
μήνες!

Ο Υπεύθυνος Διαχείρισης Μεγάλων 
Δωρεών του ΙΣΝ, Γιάννης Ζερβάκης, 
αναφέρθηκε στη δράση του Ιδρύματος 
και στο ιστορικό του έργου, σημείωσε 
ότι όλα τα χρονοδιαγράμματα τηρούν
ται, γνωστοποίησε ότι έχει ολοκληρωθεί 
η προμελέτη και ότι ο στόχος παραμένει 
το νοσοκομείο να ολοκληρωθεί στην 
ώρα του, δηλαδή τον Οκτώβριο του 
2024. Ο Διευθυντής Τεχνικών Δωρεών 
του ΙΣΝ. Θεόδωρος Μαραβέλιας, πα
ρουσίασε τη φιλοσοφία του σχεδιασμού 
του νέου νοσοκομείου, που αντλεί έμ
πνευση από τα αρχαία Ασκληπιεία, ενώ 
ο αρχιτέκτονας Γιάννης Βεντουράκης, 
εκπρόσωπος της ομάδας αρχιτεκτονικής 
μελέτης, από το γραφείο BETAPLAN, 
παρουσίασε σχέδια και φωτορεαλιστικά 
του νοσοκομείου, επισημαίνοντας ότι 
θα είναι ένα νοσοκομείο για παιδιά με 
όλα τα σύγχρονα παγκοσμίως νοσηλευ
τικά δεδομένα.

Από την πλευρά του ο εκπρόσωπος 
της Προεδρίας της κυβέρνησης Μάριος 
Θεμιστοκλέους αφού ευχαρίστησε το 
Ίδρυμα Σταύρος Νιάρχος για τη δωρεά 
επισήμανε τη σταθερή απόφαση της κυ
βέρνησης να στηρίξει κάθε έργο για τη 
βελτίωση της προσβασιμότητας στο νο
σοκομείο, ανακοινώνοντας ότι έχει γίνει

ήδη η μελέτη για τη βελτίωση του υπάρ- 
χοντος οδικού δικτύου του Φιλύρου, για 
την κατασκευή του οποίου καθώς και 
κάποιων έργων υποδομής έχουν δε
σμευτεί 20 εκατομμύρια ευρώ από την 
Ελληνική Κυβέρνηση.

Ιδιαίτερα εντυπωσιακά τα σχέδια και 
οι προβλέψεις για το νέο νοσοκομείο 
και κοινή η διαπίστωση όλων ότι παρό
μοιο του δύσκολω συναντάς σε ολόκλη
ρο τον κόσμο, αφού μάλιστα επικεφα
λής της μελετητικής ομάδας είναι ο παγ
κοσμίου φήμης Ιταλός αρχιτέκτονας 
Renzo Piano και η ομάδα του από το 
γραφείο Renzo Piano Building Worksh
op (RPBW).

Στη συνέχεια επακολούθησε εποικο
δομητικός διάλογος με ερωτήσεις και 
παρεμβάσεις από τους κατοίκους της 
περιοχής που υποδέχτηκαν και στη δεύ
τερη ενημερωτική εκδήλωση με μεγάλη 
θέρμη το μοναδικό αυτό έργο στον το
μέα της υγείας.
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1  Οικογενειακοί γιατροί έτοιμοι για επίσχεση
εργασίας...

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 23 Ημερομηνία
έκδοσης:

06-12-2019

Επιφάνεια: 153.23 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Οικογενειακοί 
γιατροί έτοιμοι 
για επίσχεση 

εργασίαε...
01 ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑΚΟΙ γιατροί ανα
μένεται να προχωρήσουν σε επί
σχεση εργασίας και να μην εξυ
πηρετούν τους ασθενείς. Οι συμ
βεβλημένοι οικογενειακοί για
τροί του ΕΟΠΥΥ είναι απλήρωτοι 
και σε ενδεχόμενη επίσχεση θα 
προκληθούν επιπλέον ζητήματα 
στην έτσι και αλλιώς προβλημα
τική εξυπηρέτηση των ασφαλι
σμένων του οργανισμού. Η Ενω
ση Ιατρών ΕΟΠΥΥ (ΕΝΙ-ΕΟΠΥΥ) 
με επιστολή της (κοινοποιημένη 
στον πρόεδρο του ΕΟΠΥΥ] στον 
υπ. Υγείας Βασίλη Κικίλια δη
λώνει όη, αν δεν εξοφληθούν οι 
ιδιώτες συμβεβλημένοι οικογε
νειακοί γιατροί, θα σταματήσουν 
να παρέχουν ης υπηρεσίες τους 
προς τους ασφαλισμένους. Εξη
γούν όη από τον Αύγουστο του 
2019 εκκρεμεί η έκδοση υμολο- 
γίων παροχής υπηρεσιών εκ μέ
ρους των γιατρών, κατόπιν έγ
γραφης ενημέρωσης/εντολής 
της διοίκησης του ΕΟΠΥΥ.

Συνεπώς, οι οικογενεια
κοί γιατροί εργάζονται χωρίς να 
αμείβονται και δεν γνωρίζουν το 
χρονοδιάγραμμα πληρωμών.

«Οι συμβεβλημένοι ιδιώ
τες ιατροί παρέχουν εκτός από 
τις υπηρεσίες και τις εγκατα
στάσεις και τον πανάκριβο εξο
πλισμό του ιατρείου τους στους 
ασφαλισμένους του ΕΟΠΥΥ, και 
είναι αναγκαίο να πληρώνονται 
με συνέπεια. Σας καλούμε να ξε
κινήσει άμεσα η ροή πληρωμών 
με ενημέρωση της διαδικασί
ας προς τους ενδιαφερομένους» 
γράφουν στην επιστολή.
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1  ΑΧΕΠΑ: Δωρεάν εξετάσεις
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 23 Ημερομηνία

έκδοσης:
06-12-2019

Επιφάνεια: 85.26 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΧΕΠΑ: Αωρεάν εξετάσεις
ΔΩΡΕΑΝ ιατρικές εξετάσεις γτα τις αγγειακές πα
θήσεις θα γίνονται το Σάββατο 14 Δεκεμβρίου, με 
πρωτοβουλία της Αγγειοχειρουργικής Κλινικής του 
ΑΠΘ στο νοσοκομείο ΑΧΕΠΑ, στο Αμφιθέατρο «Κ. 
Τριαρίδης» και στα εξωτερικά ιατρεία του νοσοκο
μείου. Παράλληλα θα γίνει και ενημερωτική εκδή
λωση για το κοινό, με τίτλο «Αρτηριακές, Φλεβι
κές Π Λεμφικές Παθήσεις: Διάγνωση - Πρόληψη - 
Αντιμετώπιση». Οι εξετάσεις πραγματοποιούνται για 
έκτη συνεχόμενη χρονιά και περιλαμβάνουν κλινι
κή εκτίμηση της βαρύτητας των παθήσεων και της 
προκαλούμενης αιμοδυναμικής διαταραχής, με τη 
βοήθεια αναίμακτων μεθόδων. Οι ενδιαφερόμενοι 
να δηλώνουν συμμετοχή στο τηλέφωνο 2103645 
629 ή να στείλουν δήλωση συμμετοχής στο fax 
2103644 441 ή στο e-mail info@apr.com.gr.
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1  «Επιδημία» ανεμοβλογίας am δομή ms Bepoias
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 19 Ημερομηνία

έκδοσης:
06-12-2019

Επιφάνεια: 148.83 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Επιδημία» 
ανεμοβλογίας 

am δομή 
ms Bepoias

Καταγράφηκαν 
δώδεκα κρούσματα

ΠΑΝΩ από 10 κρούσμα
τα ανεμοβλογιάς έχουν 
καταγραφεί τον τελευταίο 
μήνα σε παιδιά και ενή
λικες που διαμένουν στη 
δομή φιλοξενίας προσφύ
γων και μεταναστών στην 
Αγία Βαρβάρα Βέροιας.

Τα κρούσματα συ
νολικά είναι 12, ενώ, 
όπως έγινε γνωστό, ένας 
22χρονος διακομίστηκε 
με τον ιό της ανεμοβλο
γιάς στο Νοσοκομείο Βέ
ροιας από το κέντρο φι
λοξενίας για προληπτι
κούς λόγους.

Την ίδια ώρα καταβάλ
λεται προσπάθεια να συ
γκεντρωθεί ο απαιτούμε- 
νος αριθμός εμβολίων τό
σο για τους πρόσφυγες - 
μετανάστες όσο και για 
όσους εργάζονται στο κέ
ντρο φιλοξενίας, αλλά και 
για το ιατρικό και νοση
λευτικό προσωπικό.

Το ΚΕΕΛΠΝΟ
Για τα κρούσματα αυτά 
έχουν λάβει ενημέρωση 
το ΚΕΕΛΠΝΟ και τα σχο
λεία, στα οποία φοιτούν 
οι μαθητές από τη δο
μή φιλοξενίας. Σύμφω
να με τον γιατρό της δο
μής, τα αυξημένα κρού
σματα ανεμοβλογιάς χτύ
πησαν το καμπανάκι για 
τη διασπορά του ιού και 
την υγεία των διαμενό- 
ντων στη δομή.

Οι προσπάθειες του 
γιατρού και του συντονι
στή του κέντρου φιλοξενί
ας επικεντρώνονται στον 
περιορισμό του φαινομέ
νου τόσο στα παιδιά όσο 
και στους ενήλικες πρό
σφυγες που δεν είναι εμ
βολιασμένοι.

Στο μεταξύ, οι κάτοι
κοι των γύρω χωριών άρ
χισαν να διαμαρτύρονται 
στους τοπικούς άρχοντες 
και ζητούν την παρέμβα
ση της πολιτείας για να μη 
διαδοθεί η αρρώστια και 
στα χωριά τους, να προ- 
στατευθούν τα μικρά παι
διά και να γίνουν οι κα
τάλληλοι εμβολιασμοί, τό
σο σε μικρούς όσο και σε 
μεγαλύτερους σε ηλικία.
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